

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD *SPECIAL MEETING*
MINUTES FOR TUESDAY, APRIL 17, 2018**

**FIESTA HALL, PLUMMER PARK
7377 Santa Monica Boulevard.**

1. **CALL TO ORDER** - Chair Farhad Yusupov called the meeting to order at 7:05 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** – Farhad Yusupov led the Pledge of Allegiance.
3. **ROLL CALL** - Board members present: Diana Volman, Farhad Yusupov, Larisa Danilova, Lyubov Levitan, Eugene Maysky, Valentina Matiji, Raisa Aguf and Alex Tolocenco. Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present. Katrin Kutepova was absent.
4. **APPROVAL OF AGENDA** – Raisa Aguf made a motion to approve the agenda of Tuesday, February 20, seconded by Larisa Danilova. Motion passed.
5. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of March 20, 2018. Lyubov Levitan made a motion to approve, seconded by Eugene Maysky. Motion passed.
6. **PUBLIC COMMENT**
Yevgeniya Epshteyn, West Hollywood resident, presented her nomination for the Russian-speaking community Awards.
Regina Perlovskaya, Los Angeles resident presented her nomination for the Russian-speaking community Awards.
Larisa Carlson, Los Angeles resident, introduced herself to the group.
7. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
Diana Volman highly praised the Yom Hashoah event, and made a recommendation for future events to acknowledge living Holocaust Survivors who come to the.
8. **NEW BUSINESS**
 - 8.A. **NATIONAL NIGHT OUT 2018**
Received information from Jasmine Duckworth, Community Affairs Coordinator and asked questions.
 - 8.B. **RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY AWARDS PRESENTATION**
Russian Advisory Board members received a packet with submitted nominations from staff, discussed the nominations that were received during the nomination period. The board members selected Awardees as follows:

Larisa Carlson - Outstanding Community Service Award
Mark Shapiro - Outstanding Community Service Award
Nonna Ter-Avanesova - Outstanding Community Service Award
Zinovy Shersher - Outstanding Achievement Award
9. **UNFINISHED BUSINESS**

9. A. VICTORY IN EUROPE DAY AND IMMORTAL REGIMENT MARCH

Board members discussed logistics, the program and the march. Board members assigned volunteers for the event.

9. B. CREATION OF A VIRTUAL MUSEUM OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

The members of the subcommittee provided update on their research. Members of the board discussed the next steps to continue the process of preserving the Russian Cultural legacy. Members of the subcommittee scheduled their next meeting

9.C. RUSSIAN ARTS AND CULTURE MONTH 2018

Board members received update from staff and discussed events that will take place during Russian Arts and Culture Month.

9. D. CO-SPONSORSHIP OF RUSSIAN CULTURAL EVENTS 2017-2018

There were no events to discuss.

9. E. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

Board members discussed May events.

10. ITEMS FROM STAFF

Staff provided information on additional events and activities associated with Victory in Europe Day.

11. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Lyubov Levitan informed the board regarding her attendance of the National Night Out 2018 meeting.

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:38 PM to their next **special meeting**, which will take place on Tuesday, May 15, 2018 in **Fiesta Hall of Plummer Park at 7377 Santa Monica Boulevard**.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 15th DAY OF MAY 2018.



CHAIRPERSON

ATTEST: 

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ СПЕЦИАЛЬНОГО ЗАСЕДАНИЯ
ВО ВТОРНИК, 17 АПРЕЛЯ, 2018 ГОДА**

**ЦЕНТР СОЦИАЛЬНЫХ УСЛУГ ГОРОДА ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД, КОМНАТА 1&2
7377 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Фархад Юсупов объявил заседание открытым в 7:05 вечера
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Фархад Юсупов читал клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Фархад Юсупов, Диана Вольман, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Любовь Левитан, Евгений Майский, Валентина Матиджи, Александр Толосенко. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек. Екатерина Кутепова отсутствовала.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Раиса Агуф предложила одобрить повестку дня, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Любовь Левитан внесла предложение одобрить протокол заседания от 20 марта 2018 года, Евгений Майский предложил поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Евгения Эпштейн, жительница Западного Голливуд, представила свою номинацию на получение награды.
Регина Перловская, жительница Лос-Анджелеса, представила свою номинацию.
Лариса Карлсон представила свою кандидатуру совету.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Диана Вольман высоко оценила мероприятие, посвященное дню памяти холокоста, и порекомендовала в будущем отметить живущих в городе переживших холокост.
8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**
 - 8.A. **НАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ**
Члены совета заслушали информацию, представленную Джазмин Дакворс, координатора работы с общественностью, и задали вопросы.
 - 8.B. **ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ**
Члены совета получили пакет с номинациями, обсудили кандидатуры и выбрали следующих представителей:
Лариса Карлсон – Выдающие заслуги в работе с общественностью
Марк Шапиро и Нонна Тер-Аванесова – Хоровой Ансамбль Западного Голливуда - Выдающие заслуги в работе с общественностью
Зиновий Шершер – Выдающиеся достижения

9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

9.A. ОБСУЖДЕНИЕ ДНЯ ПОБЕДЫ И МАРША БЕССМЕРТНОГО ПОЛКА

Члены совета обсудили программу и проведение марша и распределили обязанности волонтеров.

9.B. СООБЩЕНИЕ ПОДКОМИТЕТА ПО СОЗДАНИЮ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.

Члены подкомитета рассказали о своей работе и сообщили, предоставили и обсудили положение о работе над архивом. Члены совета обсудили дальнейшие шаги процесса работы над архивом. Члены подкомитета назначили следующее заседание.

9.C. МЕСЯЦ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА 2018

Члены совета заслушали информацию, предоставленную сотрудниками, и обсудили мероприятия, которые пройдут в рамках месяца Русской культуры и искусства.

9.D. СПОНСОРСКАЯ ПОДДЕРЖКА КУЛЬТУРНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ 2018 года

Мероприятий для обсуждения не было.

9. E. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.

Члены совета получили устную информацию о предстоящих мероприятиях в конце апреля и мае.

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Любовь Левитан сообщила совету о посещении заседания, посвященного общенациональному вечеру безопасности.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:38 вечера. Следующее **специальное заседание** состоится в **Фиеста Холле Пламмер Парка**, по адресу 7377 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 15 мая 2018 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 15 МАЯ 2018 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:


СОТРУДНИК ГОРОДА